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 Protokoll pensionärsrådet 

Tidpunkt: 2019-04-17, kl. 14:00 till 16:00 

Lokal: Bodholmsplan 2, plan 4, Måsholmen. 

 

 

 

Christer Flink  Rune Axelsson 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Rune Axelsson 

Ulla-Britt Hartell 

Lill Sjöström 

Britt-Marie Ekvall 

Christer Flink 

Gertie Unhagen Deiving 

 

Frånvarande: 

Göran Cederstrand 

Barbro Lundqvist 

Liese-Lotte Aaltonen 

Kerstin Krook 

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare 

Kristian Kindstedt, HR-chef 

Carl-Henrik Caldaras (V), stadsdelsnämnden 

 

1 § Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

 

2 § Presentationsrunda 

De närvarande presenterar sig. 

 

3 § Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna. 
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4 § Val av justerare 

Rune Axelsson väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

5 § Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

6 § Information från förvaltningen 

Maria informerade om att trafikborgarrådet Daniel Helldén 

kommer till biblioteket i Bredäng. Mötet kommer fokusera på två 

aktuella projekt i Bredäng, dels projektet levande Stockholm med 

ett sommartorg i Bredäng, dels den nya stadsdelsparken 

Vårbergstoppen. Mötet äger rum den 14 maj kl. 17.  

 

Plattformen Meetings plus ersätter Insyn från och med 

augustinämnd. Det är alltså på Meetings plus rådet kan läsa de 

ärenden som är aktuella till stadsdelsnämnden. Appen heter 

Meetings plus by Formpipe och laddas ned via App store. 

 

Susanne Leinsköld slutar som stadsdelsdirektör i Skärholmen i 

maj. Den nye stadsdelsdirektören tillträder i augusti. Mellan maj 

och augusti är Britt Karlsson, nu avdelningschef för avdelningen 

för fritid, tf stadsdelsdirektör. 

 

Kristian presenterar sig som HR-chef i Skärholmen sedan ett 

drygt år. Han går sedan över till att informera om hur 

förvaltningen arbetar med förtroendeskadligt agerande. Begår 

man brott så är det en grund för uppsägning, men det finns även 

en gråzon som kan vara svår att hantera. Svårare att upptäcka och 

förebygga är s.k. otillbörlig påverkan - en gåva av en brukare till 

exempel. Det här är ett område förvaltningen arbetar aktivt med 

att informera sina medarbetare om hur man ska agera. Otillbörlig 

påverkan kan även ske i form av förtäckta hot. Det är en allvarlig 

förseelse som en anställd alltid ska meddela sin chef om man 

utsätts för. Kristian informerar även om förvaltningens 

värdegrund, som f.n. är under uppdatering. Förvaltningens 

anställda har röstat fram värdeorden mångfald, engagemang, 

samarbete och mod. Varje enhet kommer under hösten att 

diskutera vad dessa ord innebär för just dem.    
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7 § Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail till rådets 

ledamöter.  

 

Rådet valde att kommentera följande ärenden: 

 

Boendeplan för äldre i region Västra söderort 2020 med utblick 

mot 2040, 

dnr 7./219-2019 

Pensionärsrådet vill framföra följande: 

 

 Vi saknar såväl en kvantitativ behovsprognos som en 

utbyggnadsplan vad gäller seniorboenden i Skärholmen. 

 I den nyproduktion av hyresrätter som planeras inom 

ramen för Fokus Skärholmen finns ej några 

seniorboenden i presenterade  detaljplaner. 

 För äldre i ålder 65-85 år har möjlighet att få ett 

seniorboende  i Micasas regi minskat  drastiskt, sedan 

Micasa hösten 2017 beslutade att biståndsintyg behövs 

vid ansökan om plats på denna typ av boende. 

 

Vårbergstoppen – ny stadspark, del av Grönare Stockholm, 

dnr SKHLM 2019/323 

Rådet tycker att det är fantastiskt att en sådan fin park kommer 

till stånd i vårt stadsdelsnämndsområde! I tjänsteutlåtandet från 

stadsdelsförvaltningen står att det ska vara en park för alla. Rådet 

önskar att äldres behov tillgodoses,  bland annat genom att man 

tänker på sittplatser och kanske en boulebana. Parkeringsplatser 

behövs också i anslutning till parken. Rådet önskar avslutningsvis 

att förvaltningen tänker till kring hur den nya stadsparken ska 

göras tillgänglig för alla, även de med rullatorer och barnvagnar. 

 

8 § Skrivelser och rapporter 

Rapport från Kommunala pensionärsrådet läggs till som stående 

punkt under § 8 från och med nästa möte. 

 

Rune informerar om ett möte där äldreförvaltningen medverkade. 

Han informerar särskilt om de uppdrag som äldrenämnden har att 

genomföra i samråd med stadsdelsnämnderna. 

 

Lill informerar om bergbanan. På föregående möte påpekade 

rådet att trapporna bredvid den stillastående bergbanan är 

nedlortade med såväl skräp som kiss och spyor. En månad senare 
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är trapporna fortfarande nedsmutsade. Detta är rent vedervärdigt 

och kan inte tolereras! Lill har förgäves försökt kontakta 

Trafikkontoret för att påpeka att trappan måste städas ordentligt, 

men utan att situationen förbättrats. Sedan anser rådet att grunden 

till problemet bör undersökas. 

 

9 § Övriga frågor 

Rådet anser att närvaron från förvaltningen är för låg. Andreas 

Thorstensson bjuds in till nästa möte. 

 

Till  nästa möte bjuds även Nicoletta Zoannos in för att informera 

om brukarundersökningar som förvaltningen genomför samt även 

för att ge en genomgång av hur förvaltningens utförarverksamhet 

inom äldreomsorgen är uppbyggd och ser ut. 

 

Till nästa möte bjuds även Polisen och preventionssamordnare 

Anette Pettersson för att diskutera trygghets- och säkerhetsfrågor. 

 

Ordföranden för Skärholmens råd för funktionshinderfrågor vill 

komma i kontakt med pensionärsrådet för gemensam skrivelse till 

Trafikkontoret angående utemiljön i Skärholmen.  

 

Rådet tycker att det är svårt att veta vem som ansvarar för vad i 

Skärholmens stadsdelsnämndsområde. Rådet önskar att nämnden 

ger förvaltningen i uppdrag att inrätta en samordnartjänst, så att 

medborgaren ska kunna ha en kanal in för att framföra 

synpunkter och klagomål, oavsett vilken förvaltning som 

ansvarar för området. 

 

10 § Mötet avslutas 

 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

Protokollet justeras 2019-04-17 

 


